



# e 香港街

## e-HongKongGuide

GeoPDF



於地政總署網頁下載  
戶外使用地圖更輕便!  
Download portable version  
from [LandsD website!](#)



- 電子地圖書  
Electronic Map Book
- 方便攜帶  
Portable
- GeoPDF® 格式  
GeoPDF® Format
- 支援在線/離線使用  
Allow Online / Offline Viewing
- 專題頁  
Theme Pages
- 主要幹線及鐵路網絡  
Strategic Routes and Railways
- 文字搜尋  
Text search
- 可列印成A3/A4大小以供個人用途  
Can be Printed Out in A3/A4 Pages for Personal Use

# e-HongKongGuide

# e香港街


《e香港街》載有119幅A3/A4尺寸的詳盡香港地圖、香港街道名錄、地名錄，以及屋苑和大廈索引。地圖範圍涵蓋全港，並以較大比例描繪市區和其他已建設區。

地圖以GeoPDF為檔案格式，可於桌上電腦及流動裝置應用程式上離線使用，並可以A3/A4的尺寸列印。用戶可使用衛星定位功能，輕易在《e香港街》地圖上確定其位置。此外，連結至相關地圖頁的連結按鈕擴展至流動裝置應用程式，方便用戶瀏覽。

The "e-HongKongGuide" provides 119 detailed maps of Hong Kong in A3/A4 sizes, gazetteers of street and place names, and indexes of estates and buildings. The maps cover the whole territory of Hong Kong, with urban areas and other built-up areas represented on a larger scale.

The maps, in GeoPDF format, can be used offline on desktop computers and mobile device applications, and can be printed in A3/A4 sizes. Users can easily locate their positions on the "e-HongKongGuide" maps with satellite positioning functions. In addition, link buttons to relevant maps are extended to mobile device application for easy browsing.

 《e香港街》免費下載：  
Free download of "e-HongKongGuide": <https://www.landsd.gov.hk/tc/resources/mapping-information/ehkg.htm>

 歡迎用戶透過地政總署網頁的顧客意見書提供意見。  
Your comments are welcome via Customer Feedback form of website of Lands Department.

 電話Tel: 2231 3187 / 傳真Fax: 2521 8726 / 電郵Email: [smohq@landsd.gov.hk](mailto:smohq@landsd.gov.hk)



免費下載  
Free Download

## 版權

《e香港街》可供用家透過地政總署測繪處網頁下載。  
凡使用地政總署測繪處下載區的《e香港街》，即在法律上受版權告示約束。使用前請先細閱該版權告示。

## 免責聲明及商標通知

本刊物內任何有關商品、產品或商號名稱的使用只作說明用途，並不意味獲得香港特區政府認可。

Adobe Reader® 是 Adobe Systems Incorporated 的註冊商標。  
Avenza PDF Maps 是 Avenza Systems Inc. 研發的手機程式。

## Copyright

"e-HongKongGuide" is available for users to download through the website of the Survey and Mapping Office, Lands Department.

"e-HongKongGuide" is legally bound by the *Copyright Notice* in the Download Area. Please read the *Copyright Notice* carefully before use.

## Disclaimer and Trademark Notices

Any use of trade, product, or firm names in this publication is for descriptive purposes only and does not imply endorsement by the Government of the HKSAR.

Adobe Reader® is a registered trademark of Adobe Systems Incorporated.

Avenza PDF Maps is Mobile Apps developed by Avenza Systems Inc.